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2384 
  "שמותפ' "

 אותות ומופתים
ששאל אותו כומר אחד: הרי כתוב בנביא על בית שני "גדול יהיה כבוד הבית הזה  ,מובא בשו"ת הרשב"א

האחרון מן הראשון". מזה שקוראים לבית שני "אחרון", והוא נחרב, הלא לא יתכן שיהיה אחריו עוד בית. 
 אז מדוע עם ישראל מחכה לבית שלישי?

 קא, אלא מאוחר מהקודם.ון ממש דווהשיב לו הרשב"א שהמילה "אחרון" איננה במשמעות של אחרו
וזה כמו שכתוב בתורה: "והיה אם לא יאמינו לקול האות הראשון ויאמינו לקול האות האחרון והיה אם 

לא יאמינו לשתי האותות האלה ולקחת מימי היאור וגו' ונהפך לדם וגו'". כלומר שהאות השני קרוי 
 "אחרון" למרות שהוא איננו אחרון ממש.

  על זה בשם החתם סופר, שיש לזה עוד רמז מכך שכתוב "והיה הדם לכם לאותו על הבתים" הגר"א הוסיף
כלומר, מכת הדם )האות השלישי, שמראה ש"אחרון" לא משמעותו ממש "אחרון"( הוא יהיה הוכחה 

בית שני, שגם שם אין משמעות המילה "אחרון" כפשוטה, ויש על ניצחת על הבתים, על בית ראשון ו
 את הבית השלישי, במהרה בימינו אמן.לפנינו עוד 

 .אתר שיתופי לדברי תורה( -וורטס  )מתוך אתר                  
 
 

 נר זיכרון

 

 תשס"הטבת  כ' - ז"ל לוי-אסתר דה

 

 טבת תשע"ג כ"ב -ז"ל  מנחם לוטן
 

 תשס"הטבת  כ"ד -ז"ל  ברכה גורן
 

 כ"ו טבת תש"ן -ז"ל  יוכבד מישור
 
 
 

 שהשמחה במעונם
 מזל טוב                                               

 

 .רפאללת הנינה, נכדה לנחמה וליוחאי, בת בכורה לניבה ולדלשרה ולאבי גודמן ולכל המשפחה, להו
 

 הבכורות, נכדות בכורות  הנינות התאומותגרולמן ולכל המשפחה, להולדת  ליוכבד ולשבתאי
 אופיר.לו למשה ולטלי, בנות בכורות לחן

 

 .תלמצוו ,של אברהם וחגיתבנם  ,הנכד רועי, בהכנס ליהודית ווייס ולכל המשפחה
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 26:29  הדלקת נרות 

 

 26:69 מנחה וקבלת שבת  

 

 00:00 שחרית 

 

 00:26 מנחה א'  

 

 26:60 מנחה ב' 

 

 27:60 צאת השבת 
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 אגרת אישית לחברי שלוחות היקרים 

 דנר ז"לייבמלאת שנתיים לפטירת חברנו דוד מ
 

לא יתאפשר לי ט"ו בטבת, אני ממש מתנצל, אך ביום ג' הקרוב, מזל טוב... תודה על ההזמנה... "

", עיני ...  אם אספיק, בלי נדר, אגיע מאוחר...באזכרהאני באותו יום  ...להגיע ולשמוח בשמחתכם

הורמו בשאלה: המורה, מעמיתי לצוות ההוראה, בבית הספר בירושלים, הנרגש מנישואי הבן, 

במובן מסוים למרות ש... שלא "אזכרה של מי?... בן משפחה?..", הרכנתי ראש ועניתי: "אפשר לומר

שיצאו המילים סיפור מורכב...", וכך כמנסה לפייס את המבט התמה לפשר גיבובי  זהכן... בעצם 

לא פחות מכך אך דנר, יתמונות מסיפור חייו של דוד מילקט מצאתי עצמי, מגולל בקצרה   מפי,

 , שליוותה חבר קהילה בחייו ובמותו. קהילת שלוחותסיפורה של מ
 

אני מוצא עצמי במצב דומה, ובכל פעם, כאילו מחדש, אוזני השומע בה  ,הפעם הראשונה אינהזו 

חברי שלוחות היו בימי מחלתו, עלות נפלטת מפיו: "מה?... מזדקרות, העיניים מורמות וקריאת התפ

אתה רציני?... כל בוקר הביאו לו ארוחה?...  . ולומדים אתו?.., שואלים בשלומו, מטפלים בו נכנסים

... אשרי מי שזוכה לגור בקהילה !... ממש מרגש לשמוע!וואו! תשמע זה מדהים... אין דברים כאלה

לא רק אשריו... אך . 'אשרי האיש'שלי מתמלא בגאווה, ואני משיב, אכן  כזו...". ואני מקשיב, והלב

  י...אשר  ולא פחות מכך שרינו... אלא בעיקר א
 

במסכת שבת, המעשה האמור בתלמוד. חז"ל, את  ,סיפור חייו של חברנו דוד, מעלה לנגד עיני

. מששמע זרע של קיימאלא הותיר שאחריו פטירתו  ,שכנו הגלמוד של רב יהודהפטירת מתארים את 

זאת רב יהודה, אסף בכל יום מימי השבעה מניין מחברי קהילתו, ובכל יום היו יושבים בביתו של 

הנפטר כאבלים, לקיים דברי חז"ל שאמרו:  "מת שאין לו מנחמים )=שאין לו קרובים האבלים עליו 

טר, כל שבעת הימים שיצטרכו לנחמם(, הולכים עשרה בני אדם ויושבים במקומו, במקום שבו נפ

  )שבת, קנב(.  ומקבלים עליו ניחומים מפני כבודו של מת"...
 

כשקראתי לראשונה את סיפור המעשה, ואת חז"ל שהעלו על נס את סיפורה של אותה קהילה 

ייחודית, קהילתו של רב יהודה, היה דומה בעיני, שאלו מסוג סיפורי המופת, שיכולים היו להתקיים 

 ובוודאי שלא 'בזמן הזה'. כך חשבתי. עד שנסתלק חברנו דוד לבית עולמו.רק 'בימים ההם' 
 

שלוחות... על אותם חברים חברי  יכם,באותם ימים, החל מרגע פטירתו, התבוננתי בהתפעלות על

ם הוליכו אותם לעמוד בסמוך לבית הטהרה, ומפיהם בקעו מזמורי תהילים... הרגלישביום הפטירה, 

יודע אני גם יודע, התאספו לקריאת תהילים בביתו בכל יום מימי השבעה...  על אותן נשים יקרות ש

הוא דבר מקובל  ,לקיים בבית האבל תפילת מנחה, תפילת ערבית ובתווך לקיים לימוד משניותש

בכל פעם שנכנסתי לביתו יחד עם זאת, . מנהג ידוע. מסורת ישראל סבא. רבים נהוג בבתי אבליםה

באופן הטבעי איך חשתם, מרמורת עברה בי... עמדתי נרגש ונפעם לראות של דוד במהלך השבעה, צ

"הכל קרוביו", פתאום  –ם... הביטוי התלמודי האמור במת מצווה כביותר, שחובת האבלות חלה עלי

עבורכם, ברורה וכל כך פשוטה כל כך עור וגידים, ונהיה למציאות כל כך טבעית, מול עיני, קרם 

 ... כאן בשלוחות
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, שמה שכל כך ברור לכם, וטבעי עבורכם כלל אינו מובן אמרילהחברים יקרים, האמת צריכה  אבל

תפילה, מן הסתם היה תמה הבשעת זה אם היה אורח זר מזדמן לבית דימיתי בנפשי, ... מאליו

אחר, נעשה אצל בכוחו לעורר תמיהה שמה ככה זה. , מה לבית האבל ללא האבל... אך ומרים גבה

 בכזאת טבעיות... ללא כל שאלות... כאן בשלוחות, על ידכם, 
 

שלאחר השבעה, נראה לרב  תלמוד בכךרב יהודה, נחתם בשכנו של  אודותהסיפור התלמודי, 

בחלום בן הקהילה הנפטר, וביקש ממנו להודות לו ולקהילתו על החסד שעשו לו, וכך אמר: יהודה 

 "תנוח דעתך, רב יהודה, שהנחת את דעתי"...
 

וחברנו דוד היה  ,תה לי הזכותישאם הי ,אילולי דמסתפינא, אילולי הייתי ירא, הייתי מבקש לומר

הייתי מבקש להקדים אותו, להודות לו בפה מלא, ולומר לו: "דוד, לא אתה זה ... מופיע בחלומי

'... יתב להודות לך... 'תנוח דעתך, דוד, שהנחת את דעימחו ישצריך להודות לנו, אלא בדיוק להפך אנ

תודה גדולה לך שדרכך זכיתי לגלות עוד פנינים זוהרות, נפלאות ויקרות כאן, בקהילת 

 ..אצילות נפש. ..אנושיות. ... הארת פנים...שלוחות. פנינים של חסד של אמת
 

אני כמעט חברים יקרים, בימי חורף אלו, בהם הסערות והאובך, אינם אלא בבואה לנפש פנימה... 

יכול לשמוע באוזני את קולות התמיהה, ולראות בעיני את הגבה המורמת כשואלת, מה ראיתי 

לכתוב כל זאת, וכנגדם קולות אחרים המפטירים כדאשתקד, שאין כל חידוש, שיודעת קהילתנו 

 רגעים יפים בשבילי החופה, או חלילה, להבדיל, בשבילי בית העלמין... 
 

נפעם בשעה שאני עומד  ,הצד, שפעמים כה רבותן כמביט מלומר, לרגע,  כנגד קולות אלו, אבקש

בהיסח הדעת. לא לעיתים כמעט  .בשגרת היום . בשלוחות.כאן .קטנים כגדולים כם,ונדהם ממעשי

: "מה מיוחד בזה? זה דבר רגיל..." אודה ולא משך כתפיים בענווה והשיב , למשמע דברי,חבר ,פעם

זה אבל חברים...  סלחו לי: "לה הזעקה והקריאהרצתה לבקוע , ות ליבימקיר שבאותן שעות, ,אבוש

. היקרה שלוחותקהילת באצלכם. כאן.  .משהו נפלא וייחודי שנפגשתי בובאמת ממש לא רגיל... זה 

 . לראשונה בחיי..."

 חן שלוחות על יושביו, 

 אינו בא לידי ביטוי, רק משני קצות השביל, אלא לכל אורכו...

 חן הפזורות כאן בשפע,האם הייתי צריך למנות את כל אותן אבני 

 שאורן מזהיר ככוכבי השמים לרוב,

 ..יכלה הזמן והמה לא יכלו.

 אין צורך לאמץ את הראייה. -האמינו לי 

 הם ממש כאן... 

 מולנו...לצדנו... בתוכנו... 

 נזכה לראותן...רק ולוואי ה

 תחזקנה ידינו...

 .מיכאל .באהבה רבה
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 מועדת בית הכנסת

 

 .26:60החל משבת זו תפילת מנחה ב' בשעה 
 

 .26:05תפילת מנחה בימי חול בבית הכנסת בשעה ( 22.2ראשון כ' טבת )החל מיום 
 

 שמואל ברלוביץ.      
 
 
 
 
 
 

 המעיינותגמ"ח 
 

 "חסד זה דבר פשוט"
 

בערב שהתקיים השבוע לזכרו של דוד מיידנר ז"ל. הציג אסי היקינד את גמ"ח המעיינות 
  .גמ"ח המחלק מוצרי מזון למשפחות נזקקות בעמק המעיינות ובבית שאן ב."אשר פועל בעין הנצי

 

 מנות.  55יום כל שבוע כהגמ"ח מחלק 
 

מצרכים נאספת בתרומות של משפחות וקיבוצים מהעמק... משפחות תורמות כל חבילת 
 מוצר על בסיס שבועי והחיוב נעשה ע"י המרכולית. 

 

 זאת ההזדמנות להודות לצוות המרכולית המסור על העזרה... 
 

ואשמח  ימוזמנות לפנות אלימשפחות המעוניינות להצטרף לרשימת התורמים הקבועים 
 . לרשימהלהוסיף אותם 

 

 שלוקח  ,או נסיעה שבועית לקו חלוקה ₪ 20תרומה שבועית של כ ניתן לתרום  בנוסף,ו
 .לסייע בכל דרך אחרתאו  דק' 05 - כ
 

  תודה רבה
  0500661766 חנן מלאכי

 בשם גמ"ח המעיינות.
 

 
 
 
 

  מהספרייה
 

 הספרייהפתיחת שינויים בימים ובשעות 
 

  .27:00 - 29:00ימים שני וחמישי בין השעות הספרייה תהיה פתוחה ב ,הקרובמהשבוע 
 .(השעותאותן קיץ אותם הימים וובחורף )ב

 

 אורה חייקין.      
 
 
 
 

 

 קריאת תהילים ע"י נשים
 

 :::16בשעה  תקיים בשבת בבית המדרשת
 

 .נשים מוזמנות
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 מהחינוך
 

מרבים טובה ה שמרובים בו הגשמיםבחודש הזה "אנחנו נמצאים בעיצומו של חודש טבת )
  .(לראות טוב שנזכה גם ."לעולם

 

 קצת מהנעשה בחינוך לאחרונה:
 

. 'ו-'התקיימה המכביאדה המסורתית. חבר'ה מהחטיבה ומהתיכון הדריכו את ילדי א בחנוכה
 ושמות הקבוצות היו בהתאם מכבי והפועל. - המכביאדה השנה התקיימה בסימן ספורט

באווירה הספורטיבית הילדים עברו במסלול מכשולים ספורטיבי, חיברו המנון, ציירו דגל, 
 ...ועודאחת דקה ביצוע משימות בות ישראל בהמציאו ריקוד, התחרו באליפ

 נסעו לשחייה מרעננת וחורפית בבריכה בניר דוד. 'ו-'ילדי א
 ילדי החטיבה והתיכון נסעו לטיול בחוף הבונים.

 

בעקבות שמות ירושלים ובעקבות  - ציינו בבתי הילדים בפעילויות בנושא את עשירי בטבת
 ציורי ילדים מהגטו.

 לין.חוויות מהמסע לפו כהן והילה עמית התיכון שמעו מנגהבני 
 

 שיצאו לתכנית י"א במדרשות ובישיבות השונות: ,ברחבי הארץ נמצאים ילדי כיתה י"א
 , נהנים מהשלג  ,פולסטר ואביתר רביץ שהם - קשת יבתוביש אלון רותם - מעלותבישיבת 

 , הוחזרו בגלל השלג  נצר ורז כהן שחר -מגדל עוז מדרשת ב
 .גניאל מעין -ירוחם מדרשת ובדרום הרחוק ב

 שיהיה לימוד מהנה ומשמעותי! 
 

, כל כיתה בנפרד, י"ב-בחודש הקרוב יתקיימו סמינרי החורף של הקיבוץ הדתי לכיתות ט'
 דמוקרטיה, יהדות, שלום וכו'. הרשמות אצל דור ואריאל. -בנושאים שונים

 

 ענבל פורשר.       
 
 
 

 מענף המזון
 

 באישור של המזכירות, הוחלט להרחיב את סל המוצרים שנמכר בחדר האוכל.  
בנוסף לפירות ולירקות שנמכרים היום, ימכרו גם ירקות נוספים )לדוגמא: חצילים, קישואים, 

בטטות וכו'(. מגוון הירקות יהיה תלוי במחיר, בזמינות שלהם למכירה ולשימוש השוטף 
במטבח, ויהיו ברמה מוסדית, כלומר, שלפעמים המוצרים יהיו גדולים מהגודל הסטנדרטי 

 טבח הפרטי. שנמצאים בדרך כלל במ
 

 שלרוב ארוזים באריזות גדולות.  -בנוסף, ימכרו בשרים ,ומוצרים קפואים ויבשים 
 נתן אפשרות לחתוך או להפריד מוצרים.ילא ת

 

, )בחופשות  22:60-20:00ה' משעה -קניית מוצרים תהיה רק בזמן ארוחת הצהריים )ימי א'
(. אין לפנות 25:60-26:25מוכן )האוכל ה( ובימי חמישי ובערבי חג בזמן מכירת 26:60עד 

 לדיוויד או לחיים בשעות אחרות.
 

מטרת הרחבת הפעילות של המטבח היא להגדיל את האפשרויות לחבר לטובת הכלל. 
 -כולל הצרכנים  -כל הצדדים סיון של חודשיים, בתקווה שיהרחבת הפעילות היא לתקופת נ

 .יראו וילמדו מה הכי טוב לכולם
 

 .1.11:.11, כ' טבת תשע"היתחילו מיום ראשון, המכירות הללו 
 

בנוסף, אנו עדיין בשלבי לימוד לגבי השינויים ותמחור המנות בארוחות. נשתדל לעדכן לפי 
 . תעמוד תיבת משוב ודעת את לציבור להביעמנת לאפשר על הצורך. 

 

לידיעת הציבור: נפתח פורום חדש ב"קהילנט" של ענף המזון, בו רשומים המנות העיקריות 
 שמוכרים בשוק חמישי. לאחרונה גם נוספו מחירים.

 

 בהצלחה לכולם ובתיאבון!!
 דיויד סנדלהם.
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 מהפדיקור
 

 בעקבות ההסדרים החדשים 
 

בהקדם האפשרי  יכל החברים שמעוניינים להמשיך בטיפולי הפדיקור מתבקשים לפנות אלי
 בכדי שאוכל לסדר תורים.

 

   .יהודית ווייס

 
 
 
 

 מועדון ב"צוותא" 
 

  פותח החודש את הסדרה "העצמה אישית" עם הרצאות ממיטב המרצים מקבוץ שלוחות.
 

 את התאריכים: שריינו
 

 10:25בשעה  (1..1כ"ח טבת )  יום שני
 

 10:25בשעה  ( 1..2ז' שבט )יום שלישי 
 

 לוח המודעות.גבי הפרטים על 
 

 דבורה ליס.      
 

 

 
 
 

 
 

 ,ישראל צופיםבהנחיית 
 במטרה להציג את מתווה העבודה

 ואת עקרונות המודל לפני הבאתם להצבעה באסיפה. 
 יתקיימו אי"ה
 בתאריכים הבאים:בבית דורות 

 

 ( 21.2כ"א טבת ) יום שני
 לכל הציבור. ::::2

 

 (26.2כ"ב טבת ) ביום שלישי
 לוותיקים ולפנסיונרים, :::.1
 לכל הציבור. ::::2

 

 לו. יםביום ובשעה שנוח כל חבר יכול לבחור להגיע למפגש
  

 .חברי המזכירות
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  יום עיון בעקבות "צוק איתן" - התיישבות ובטחון
 

התקיים במכון למחקרי בטחון לאומי והוזמנו אליו חברי המזכירות בו השתתפתי יום העיון 
 המורחבת ומרכזי צח"י בקיבוצים.

 

 -בחלק הראשון שמענו הרצאות בנושאים שונים מפי מיטב החוקרים במכון 
 

 *האתגרים בשנה הקרובה בזירה ביטחונית מדינית.
 

 * יחסי ישראל ארה"ב.
 

 ברשתות החברתיות כדי לשאוב מידע על העולם הערבי.* השימוש 
 

 שובי עוטף עזה.י* החוסן הלאומי כפי שבא לידי ביטוי בי
 

 * הערכות צה"ל לעימות הבא.
 

- נל שכותרתו: יישובי עוטף עזה במבחן, עמידה איתנה או פינוי מבוקראבחלק השני נערך פ
 .מבט לעתיד

 והשתתפו בו:נל הנחה בחן רב ד"ר יהודה בן מאיר אאת הפ
 

 .אלוף )מיל'( יעקב עמידרור
 

 .מנהלת מכללת ספיר -אורנה גיגי 
 

 .חברת עלומים -אסתר מרכוס 
 

 .מנהל הקהילה בסעד - נחום לנדאו
 

יעקב עמידרור קבע בנחרצות כי המדינה צריכה לפנות אזרחים מאזור לחימה ולא להשאיר 
 את ההחלטה להנהגות הישובים או לתושבים עצמם.

 

  יתה פתוחה ברוב ימי הלחימה.יפרה כי המכללה היס ,מנהלת מכללת ספיר ,אורנה
 התבדה ומספר הנרשמים לא ירד.  1025החשש להרשמה לשנת הלימודים 

 

למה בימי המלחמה וכן ספר ילדים שכתבה בשם "צבע יהראתה סרט שצ מעלומים אסתר
היו עסוקים בפינוק החיילים שהיו ו בעלומים לא התפנו תושבים בימי הלחימה אדום".
 כשברקע רעש בלתי פוסק של פיצוצים ביום ובלילה.   ,במקום

 

תושבים ובהם קבוצה גדולה של חברים מבוגרים  000מסעד סיפר כי בסעד יש היום  נחום
 והרבה משפחות צעירות עם ילדים קטנים.

-נפילות במהלך המלחמה וחלק גדול מהתושבים התפנו לתקופות שונות בסעד היו הרבה 
 חלק באופן עצמאי לקרובי משפחה ואחרים בצורה מאורגנת.

 

 בשני הקבוצים תפקד צח"י לאורך כל המבצע והדבר נתן לתושבים הרגשה טובה.
 

 ואצלנו?
 

ו להגדיר את אחרי פגישה עם עירית דרור )רכזת השירותים החברתיים במועצה( שבה ניסינ
 נקיים בקרוב פגישה של מנהלי הצוותים כדי לבדוק את המוכנות שלנו לכל תרחיש. ,תפקידי צח"י

 

 .דליה תורן
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 יום הבוחר""

   ביום רביעי הבעל"ט יתקיימו הבחירות המקדימות )פריימריז( לרשימת "הבית היהודי" לכנסת 

יק של המתמודדים: לה עדיין לא ברור מהו המספר המדושורות א. למעשה, בשעת כתיבת 02 -ה

רוץ: ראש סניף "הבית היהודי" באחת מערי הצפון; ? בימים האחרונים ממש הצטרפו למ52? 02

שה ערבייה יאביבי הידוע בחילוניותו; א-כרמל; איש תקשורת תל-נציג העדה הדרוזית מדלית אל

ים בצה"ל, ועוד רבים הרואים את עצמם כחלק מ"הבית מוסלמית הגרה בקיבוץ בגליל וילדיה קצינ

  -! לכולם נאחל הצלחה, אבל 02היהודי" והמביאים את מספר המתמודדים אל מעל 

ברור שמספר המנדטים שתקבל מפלגת "הבית היהודי" יהיה קטן מהכיל את כל המבקשים להיות 

אחד מהמקומות הראשונים חברי הסיעה בכנסת, והסיכויים של כל מתמודד בפריימריז להגיע ל

הוא נמוך. עם זאת, אנחנו מאמינים בסיכוייו הטובים של נחמיה! איננו נבהלים ממודעות גדולות 

בעיתוני השבת ומ"סקרים" הבאים להוכיח את כוונת המממן אותם. אותנו מאתגרת ומעניינת 

ו בכנסת, שיביא במיוחד האפשרות שנציג הקיבוץ הדתי, נחמיה רפל, מזכ"ל התנועה, יהיה נציגנ

לשולחן מקבלי ההחלטות את משנתנו, ערכינו וצרכינו. למען השגת מטרה זו אנו פועלים במלוא 

 המרץ, ולמענה אנו זקוקים לעזרתכם!

איך יכול כל אחת ואחד לתרום להשגת המטרה? בשלב הראשון ביקשנו מכולם להתפקד למפלגה, 

ישנם כיום אלפי בעלי זכות הצבעה בפריימריז,  ואכן זכינו להיענות גדולה ומבורכת! בקיבוץ הדתי

 ואנחנו מבקשים מכולם לממש את זכותם, להגיע לקלפי ביום רביעי הקרוב, ולהצביע בעד נחמיה.

גזר העירוני, נודה לכל מי שבות הקיבוצית והמושבית ופחות בממכיוון שנחמיה מוכר יותר בהתיי

נפשות למען בחירתו ויספר לחברים וידידים  שמבין את חשיבות כניסתו של נחמיה לכנסת, שיעשה

שאינם מכירים את פועלו המבורך מי הוא האיש ומדוע ראוי להצביע בעדו. אנו מאמינים שדרכנו 

 חשיפת  המועמד שלנו בפני הציבור הרחב על ידי מעגל חברי התנועה, תואמת את ערכי התנועה.  –

צמו, שבגלל מבנה הפריימריז יש לו חשיבות עתה נערך "מטה בחירות" של התנועה ליום הבחירות ע

עצומה בהשגת המטרה. עברנו בין המזכירים, תיארנו את ההתארגנות התנועתית והיישובית, הצגנו 

              את הצורך שלנו באנשים וברכב לקראת יום הבחירות ובמהלכו, וזכינו לשיתוף פעולה מלא. 

ם יהיה לכולנו הרבה יותר קשה להביא לבחירתו אנו מבקשים את התנדבותכם ועזרתכם. בלעדיה

 של נחמיה. 

בימים הקרובים יפרסם מטה הבחירות של המפלגה את ההנחיות ליום הבחירות. כבר עכשיו ברור 

אינה פשוטה, ואנו ממתינים שהמפלגה תפרסם את "טופס  02 -מועמדים מתוך כ 7שההצבעה על 

ל קיבוץ, ולהסביר אותו לחברים. מטה הבחירות ההצבעה", כדי שנוכל להעביר אותו לנציגנו בכ

בצהריים, ושלא בכל קיבוץ תהיה קלפי. נצטרך  3המרכזי הודיע שההצבעה בקלפיות תחל בשעה 

 את עזרתכם בהפעלת מערך הסעות מאורגן מראש. 

חברות וחברים, תושבים וידידים, בכוחות משותפים ובעז"ה אנחנו יכולים להביא את נחמיה רפל 

 לכנסת!

 .מטה הבחירות של נחמיה רפל
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  משולחן מרכז המשק

, בהשתתפות ישראל מאור )יו"ר הנהלה 1025תוכנית המשק לשנת  הוצגה באסיפההשבוע 

כלכלית( ושרגא וילק )מרכז ועדת המשק של הקבה"ד ודירקטור בהנהלה כלכלית מטעם 

הקבה"ד(. הפורמט הפעם היה שונה מהרגיל. בתחילת האסיפה מרכזי הענפים סקרו את 

יוסי קנר הציג יומים על הענף. ואת הסיכויים והא 1025הפעילות בענף שלהם, את התוכניות ל 

  , הכוללת צעדי הבראה לא קלים. 1025את תמונת המצב בגזר ואת התוכנית לשנת 

התוכנית לאחר מכן הוצגה התוכנית הכוללת של המשק, תוכנית השקעות ונתונים כספיים. 

 אושרה ברוב גדול.

ההישגים  הצגת הדברים ע"י מנהלי הענפים נתנה הזדמנות לחברים לראות ולהבין את

המרשימים של הענפים בשלוחות, ואני רוצה להודות מכאן פעם נוספת למרכזי הענפים על 

העבודה המשותפת ועל ההיענות לבוא ולהציג בפני האסיפה את התוכנית. בנוסף, תודה 

מיוחדת לרותם על הרעיון של הצגת התוכנית ע"י מרכזי הענפים. אני מקווה שהפורמט הזה 

 באות.ימשיך גם בשנים ה

קוצר , אך בגלל ח אדם, בעיקר ניהולי, בענפיםובמהלך האסיפה נשאלה שאלה לגבי עתודת כ

 הלה לשאלה: שנכתבה ע"יה . להלן תשובהזמן לא ניתנה תשובה באסיפה

לפני מספר חודשים הוצגה בהנהלה כלכלית תמונת מצב בנושא עתודה ניהולית 

וכמה שנות ותק יש לו  ?של מנהל הענףהוצגו נתונים לגבי כל ענף, מה גילו  בשלוחות.

 ?" שיוכל למלא את מקום המנהל בעתיד2בדקנו האם יש בענף "מס'  ?בניהול הענף

 .?ומתי ואיך יהיה נכון להשלים את החסר ?איזו הכשרה חסרה לו

בענפים בהם יש צוות עובדים רחב שמתמקצע עם השנים, יש לנו אפשרות לסמן 

ב אחר ההתפתחות שלו בענף, לדאוג שיקבל מועמד להחלפת המנהל בעתיד, לעקו

הכשרה מתאימה בקורסים ובמקביל ירחיב את תחומי האחריות שלו בענף לקראת 

 החלפת המנהל.

מספר מועט בענפים בהם מספר העובדים מצומצם, וצוות הענף מורכב ממנהל ועוד 

נף לא ניתן לבנות עתודה וכאשר מנהל ע ,ת בלבדה חלקיבמשר, חלקם אף עובדים של

 כזה יבחר לסיים את תפקידו נצטרך לגייס מנהל חדש שלמד את המקצוע במקום אחר.

חשוב לזכור כי מלבד הכנה והכשרה של מנהל חדש יש לנהל במקביל תהליך של 

מיסוד תהליכי סיום תפקיד ניהולי הינו חשוב לא פחות ממיסוד  פרידה מהמנהל הוותיק.

 כים משלימים זה את זה.תהליכי פיתוח עתודה ניהולית ושני התהלי

בהזדמנות זו אני מבקש להודות להלה על העבודה הלא קלה כמנהלת מש"א, במיוחד 

למקסם את לחסוך בהוצאות ובתקופה זו של צמצומים, כאשר מצד אחד דרישת ההנהלה 

בתהליך לא פשוט מול  ,לעיתים צמצום של משרות מיותרות תביצועי המשק והענפים מחייב

ומצד שני מוטלת עליה גם הדאגה לעזור לחברים למצוא  ,א חבר או שכיר(העובד )בין שהו

חדשים. זהו מצב לא קל, שיוצר לחצים מכל הכיוונים, ואני רוצה לחזק את ידיה  מקומות עבודה

בהתמודדות הזו. חשוב שגם החברים יבינו שהדברים נעשים לאחר שיקולים רבים, ועם הרבה 

 רגישות. 

יעלה על התוכניות, ונזכה לשנה ברוכה ומוצלחת בכל  1025של  לסיום, נקווה שהביצוע

 הענפים שלנו.

 יורם. - המשך חורף גשום
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 האוכל-בחדר שעות הארוחות
 מיד לאחר התפילהליל שבת 

 .22:60שבת צהריים 

 

  (1.1סיכום מאסיפת חברים שהתקיימה ביום שני י"ד טבת )
 

באסיפה נכחו ישראל מאור  .1025השבוע הוצגה תוכנית המשק לשנת באסיפה שהתקיימה 

 יו"ר הנהלה כלכלית ושרגא וילק דירקטור בהנהלה מטעם התנועה. 

 . 1025כמעט כל רכזי הענפים נכחו באסיפה והציגו בזה אחר זה את התוכניות לשנת 

הייתה זו הזדמנות נהדרת לחברים לשמוע באופן ישיר מהמרכזים על הנעשה בענפים, על 

הרכבי צוות העובדים, על ההזדמנויות ועל ההשפעות וכמובן לשאול שאלות. בנוסף הוצגה 

 כולל שינויים שנערכו בענף. 1025( לשנת התוכנית של תאגיד יופ"י )הגזר

 הכוללת תוכנית השקעות של המשק אושרה ברוב קולות. 1025תוכנית המשק לשנת 

הנהלת האסיפה רוצה להודות בשמה ובשם החברים לרכזי הענפים על אופן הצגת הדברים 

 באסיפה ועל עבודתם המבורכת.

 
 
 

 משולחנה של מזכירת הפנים
 

 ענני אפור ענני לבן והנה הגשם שלי 
 הוא מביא לי אור שוב הוא בא בזמן לנפש לאור הפנימי 

 שב ומתחזק שב ומחבק הגשם השיב לי אותי 
 שוב אני שלך שוב אני שלך 

 י אבותינו קינו ואלוקאלו ד'מודים אנחנו לך 
 על כל טיפה וטיפה שהורדת לנו 
 "/ זאב נחמהרנה כהמון גליו ונואילו פינו מלא שירה כים ולשונ

 

עטופה נערם בגליל וגם הבירה שלנו ששלג ו קור גשם, רוח, -ימים סוערים עוברים עלינו 
במיוחד  של סערהסוף סוף חורף של ממש. ע"פ התחזית צפויים לנו עד כמה ימים  .בלבן

במהירות כבישים חלקים המהווים סכנה גם בנסיעה גשם, קור עז, שיתאפיינו ב באזורינו
ציבור הנהגים מתבקש להתאים את הנהיגה לתנאי הדרך. המועצה נמצאת אתנו  .נמוכה

בקשר ובדיווח יומיומי ומעדכנת אותנו בדבר אירועים חריגים. גם במשק נערכנו לסופה 
ה עוברים ברחבי הקיבוץ בכל יום בכדי לבדוק אם אום עם עובדי הנוי והחשמלימלה בתואברי

שבילים, עצים/ענפים שנוטים ענפים שחוסמים ם שנתקלים במפגע )ישנם מפגעים. חברי
 ליפול, כבלי חשמל ועוד...( מתבקשים ליידע את אבריימלה בהקדם. 

 

העביר  הרב מיכאל. השבוע ביום שלישי התקיים ערב לזכרו של חברינו דוד מיידנר ז"ל
הקריא שירים שיתף אותנו בקטעים מילדותו של דוד ושלמה סמסון  שיעור ולימוד משניות,

החומר הוא חלק מהחוברת שתרגם וערך שלמה "דוד מיידנר ז"ל ) .שכתבו אביו ואימו
חברים נוספים  .ינוהחוברת חולקה השבוע לחברים שהזמ .ילדותו, נעוריו ובית הוריו"

מעין הנציב מייסד גמ"ח  אסי הינדיק .(המעוניינים בחוברת מוזמנים לפנות לשלמה
הציג את הפעילות  ,סיפר את סיפור החסד המשפחתי שלו ,דור שני של חסד -המעיינות 
בפעילות במספר דרכים של גמ"ח המעיינות והזמין את הציבור לקחת חלק הברוכה 

 . מתוך אמירה כי "חסד זה דבר פשוט"ואפשרויות 
 קטעי מוזיקה חסידית. עם בקלרינט  הנעים יזהר לב לביןבין 

 .מיידנר ז"ל ב המרגש לזכרו של דודתודה לכל היוזמים והמארגנים של הער
 

אסיפה שתתקיים הערבי הסברה בבית דורות לקראת  ימויבשבוע הבא יתק -ערבי הסברה 
. חברי המזכירות ואני מזמינים את כל החברים לבוא ולקחת (15.2ביום ראשון ה' שבט )

 היוםהמאפשרים לכל אחד למצוא את  ,סבביםה חלק בערבי ההסברה המתקיימים בשלוש
 לו.  יםוהשעה הנוח

 

 שלום רותם.-שבת
 

 שלום - שבת               
        


